

1. Noor Bank Rewards (Platinum and World), Noor Wealth and World Elite Credit Cardholders are entitled to avail complimentary access to Talise Fitness at Jumeirah Emirates Towers in Dubai and Le Royal Méridien Gym in Abu Dhabi.

Noor Bank World, Noor Wealth and World Elite Credit Cardholders are entitled to avail complimentary access to Bodylines in Al Ain Rotana.

2. Eligible card holders include Noor Bank Rewards (Platinum and World), Noor Wealth and World Elite.

3. Free access to the listed gyms is subject to a minimum monthly spend of AED 3,000 (AED 5,000 - effective 1 July 2018) using your Noor Bank credit card. If the minimum spend is not achieved in a particular month and you use the gym facilities on one or more occasion, you will be charged an amount of AED 100 per visit on your Noor Bank's primary credit card and this will reflect in your monthly statement.

4. To be able to avail Bodylines at Al Ain Rotana and Le Royal Méridien Gym in Abu Dhabi facility, you will need to present your activated, eligible Noor Bank credit card to the personnel at the above mentioned gyms and write down your name, complete credit card number and contact number on the registration form for every visit.

5. To be able to access Talise Fitness, cardholders will be requested to charge AED 1 on their eligible Noor Bank Credit Card for every visit for authorization.

6. Access is available to both primary and supplementary card holders.

7. Eligible card holders can avail complimentary access to the swimming pool at Talise Fitness, Bodylines and to the indoor and outdoor swimming pools at Le Royal Meridien.

8. Eligible Noor Bank Credit Cardholders get 20% discount at Talise Spa treatments and at Le Royal Meridien.

9. Noor Bank accepts no responsibility or liability for any matters (including but not limited to injury, loss, fatality or damage caused to any person or property) arising out of or in connection with the use of the above mentioned facilities by a Noor Bank credit card holder.

10. Admission to the gyms is strictly on a first come first serve basis, and the use of facilities is subject to the terms and conditions of the facilities which are available from them directly.

1. يسمح لحاملي بطاقات المكافآت (البلاتينية وورلد) نور ولث وورلد إليت الائتمانية من نور بنك الاستفادة من الدخول المجاني لصالة تاليس فيتنس في جميرا أبراج الإمارات في دبي وصالة لورويال ميريديان جيم في أبوظبي.

كما يسمح لحاملي بطاقات وورلد نور ولث وورلد إليت الائتمانية من نور بنك الاستفادة من الدخول المجاني لصالة بودي لاينز في العين روتانا.

2. يشتمل حملة البطاقات المؤهلين على حملة بطاقة مكافآت (البلاتينية وورلد) نور ولث وورلد إليت الائتمانية من نور بنك.

3. يخضع الدخول المجاني للصالات الرياضية المدرجة لحد أدنى للإنفاق الشهري بقيمة 3,000 درهم (5,000 درهم - اعتباراً من 1 يوليو 2018) باستخدام بطاقة نور بنك الائتمانية. وفي حالة عدم الوصول للحد الأدنى للإنفاق في أي شهر وتم استخدام منشآت الصالات الرياضية في مناسبة واحدة أو أكثر سوف يتم خصم مبلغ 100 درهم إماراتي عن كل زيارة للصالة الرياضية من حساب بطاقة نور بنك الائتمانية الرئيسية الخاصة بك وسوف يظهر ذلك في كشف الحساب الشهري.

4. للاستفادة من صالة بودي لاينز في العين روتانا وصالة لورويال ميريديان جيم في أبوظبي، تسهيلات الدخول إلي الصالات الرياضية يجب عليك إظهار بطاقة نور بنك الائتمانية المؤهلة، كما هو مبين أعلاه، والتي تم تفعيلها بنجاح، لموظفي الصالات الرياضية المذكورة أعلاه ثم كتابة اسمك ورقم البطاقة الائتمانية بالكامل ورقم الاتصال بك على نموذج التسجيل في كل زيارة.

5. عند الدخول إلى صالة تاليس فيتنس سوف يطلب من حاملي البطاقات الموافقة على فرض رسم بقيمة 1 درهم إماراتي على حساب بطاقتهم الائتمانية المؤهلة لدى نور بنك في كل زيارة مقابل التفويض.

6. يسمح الدخول لحاملي البطاقات الرئيسية والثانوية.

7. ويمكن لحاملي البطاقة المؤهلين الاستفادة من الدخول المجاني لبركة السباحة في تاليس فيتنس و نادي بوديلاينز الصحي وبرك السباحة الداخلية والخارجية في لورويال ميريديان.

8. يحصل حاملو بطاقة نور بنك الائتمانية المؤهلون على خصم 20% على علاجات تاليس سبا وفي لورويال ميريديان.

9. لا يتحمل نور بنك أي مسؤولية أو تبعية لأي أمور (بما في ذلك ولكن ليس على سبيل الحصر، الإصابات أو الخسائر أو الموت أو الأضرار التي تلحق بأي أشخاص أو ممتلكات) ناشئة عن أو ذات صلة باستخدام المرافق المذكورة أعلاه من قبل حملة بطاقات نور بنك الائتمانية.

10. يعتمد القبول في الصالة الرياضية بشكل قطعي على أساس أحقية الدخول لمن يصل أولاً، ويخضع استخدام المرافق لشروط وأحكام المرافق التي تتم إتاحتها بواسطتهم مباشرة.